
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 6. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 466
Mener ministeren, at det var tilstrækkeligt og udtryk for rettidig omhu, at Sund-
hedsstyrelsen i et brev den 24. januar 2014 alene valgte at opfordre hver regi-
on til at tage kontakt til sygehusapotekerne, når fejl på dette område kan have
så alvorlig betydning for et større antal patienter, og vil ministeren i givet fald
oplyse, hvorfor en »opfordring« ifølge ministeren er tilstrækkelig på dette om-
råde? Der henvises til: http://www.rm.dk/om+os/aktuelt/nyheder?do-
cid=134658.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. februar 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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